The Servant King 僕人的王
1.

From heav’n You came, helpless Babe, Enter’d our world, Your glory veiled;

無助嬰孩從天來, 在人間隱藏你榮耀
Not to be served, but to serve, And give Your life that we might live.

不受服事只服事, 捨棄你命使我們活

(chorus 副歌)
This is our God, the Servant King, He calls us now to follow Him;

我們的神,作僕人的王,祂召我們來跟隨祂
To bring our lives as a daily offering Of worship to the Servant King

讓我每日生活成為敬拜, 獻給這作僕人的王
2.

There in the garden of tears, My heavy load He chose to bear;

在那流淚荒園中, 祂揀選了我的重擔

His heart with sorrow was torn, “Yet not My will, but Yours,” He said.

祂心因憂傷破碎, 祂說非我旨乃你意
(chorus 副歌)
3.

Come, see His hands and His feet, The scars that speak of sacrifice;

來看祂手和祂腳,傷痕顯明祂的犧牲
Hands that flung stars into space, To cruel nails surrendered.
雖拋眾星滿天空,祂的雙手卻被人釘
(chorus 副歌)
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